
 

 

ПРОТОКОЛ 

засідання педагогічної ради 

закладу дошкільної освіти № 425 

29.02.2024 р. № 3 

 

Голова – Воробйова Альона, завідувач; 

Секретар – Обенко Ганна, вихователь; 

Присутні: 15 педагогів (реєстраційний лист додається) 

Відсутні: 4 педагога – Єріна Світлана 

                                       Данильченко Наталія 

                                       Костюк Яна  

                                       Белавіна Наталя      

 

Тема: «Система фізичного виховання через різні форми рухової активності, 

забезпечення безпеки життєдіяльності дітей в світі вимог Базового 

компонента дошкільної освіти та впровадження в освітній процес 

інноваційних технологій» 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про виконання рішень попереднього засідання педагогічної ради. 

2. Про підсумки тематичного вивчення «Результативність роботи з безпеки 

життєдіяльності та використання інноваційних технологій на заняттях з 

фізичного розвитку та у повсякденному житті» (довідка). 

3. Вовняний тимбілдінг «Формування здоров’язберігаючої компетентності 

педагогів засобами інтерактивних методів навчання». 

4. Підсумки марафону «Веселі руханки». 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Воробйову Альону, завідувача ЗДО, яка підвела підсумки про виконання рішень 

попереднього засідання педагогічної ради.  

ПОСТАНОВИЛИ:  

1. Рішення педагогічної ради від 30 листопада 2023 року № 2 вважати 

виконаними в повному обсязі. 

2. Зняти з контролю питання щодо виконання рішення педагогічної ради від 30 

листопада 2023 року № 2. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Обенко Ганну, вихователя, яка зазначила, що у зв’язку з тимчасовою відсутністю 

умов для провадження освітньої діяльності offline провести тематичне вивчення 



 

 

«Результативність роботи з безпеки життєдіяльності та використання 

інноваційних технологій на заняттях з фізичного розвитку та у повсякденному 

житті» не було можливості. 

ВИСТУПИЛИ: 

Мухіна Ніна, вчитель-логопед, яка запропонувала перенести тематичне вивчення 

з фізичного розвитку на наступний навчальний рік.  

ПОСТАНОВИЛИ:  

1. Перенести тематичне вивчення на наступний навчальний рік у зв’язку з 

призупиненням освітнього процесу. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Чернову Крістіну, інструктора з фізкультури, яка провела вовняний тимбілдінг за 

темою: «Формування здоров’язберігаючої компетентності педагогів засобами 

інтерактивних методів навчання» – презентація доповіді додається до протоколу. 

ПОСТАНОВИЛИ: 

1. Педагогам: 

1) Використовувати здоров’язберігаючу компетентність педагогів засобами 

інтерактивних методів навчання. 

Постійно 

4. СЛУХАЛИ: 

Обенко Ганну, вихователя, яка зазначила, що у зв’язку з тимчасовою відсутністю 

умов для провадження освітньої діяльності offline повноцінно провести 

марафону «Веселі руханки» не має можливості і запропонувала перенести 

проведення цього марафону на наступний навчальний рік. 

ПОСТАНОВИЛИ: 

1. Перенести марафон на наступний навчальний рік, у зв’язку з призупиненням 

освітнього процесу. 

 

 

 

Голова                                Альона ВОРОБЙОВА 

Секретар                           Ганна ОБЕНКО 

       

 


